

# Progress Report UEEIV 2022

## Presidium

The Executive Committee met in 7 meetings in 2022, which were held as video conferences with the exception of the Annual General Meeting.

The Annual General Meeting was held in Münster, Germany on June 1<sup>st</sup>, 2022, as a combined event with an on-site event and video participants.

## Exhibitions / Trade Fairs

In 2022, the Union took part in two trade fairs as an exhibitor, at the iaF in Münster, Germany and at the Innotrans in Berlin.

## Certification EURAIL-ING and track maintenance machine operator

7 certifications and 4 recertifications of EURAIL-ING were carried out. Fortunately, the certification of the track maintenance machine operators could be checked for 61 participants. This led to a balanced financial result.

## Strategy and Marketing UEEIV

A working group made up of 5 members of the Executive Committee and our marketing-experienced assistant worked out the implementation of the new Union strategy in a marketing concept in 11 meetings and drove the implementation forward. We had our work reviewed in a meeting with our advisory board.

We have documented our appointment with the abbreviation "connect - share - certify" (connect specialists with each other - share knowledge - certify railway workers).

As a first important circumstance, a new, up-to-date website ([www.ueeiv.eu](http://www.ueeiv.eu)) was launched for the union and communication with the members was intensified.

In addition, participation in the two trade fairs was organized by the marketing team.

In addition, at least 4 webinars were planned for 2023 under the title "Railway Talks", two of which have already been held with great success.

## Finance

The finances of the UEEIV are still healthy, but due to intensive marketing activities (participation in two fairs) the assets have decreased.

### Kontakt:

Generalsekretariat  
Kaiserstraße 61  
60329 Frankfurt / Main

Tel.: +49 (0)69 - 25 93 29  
Fax: +49 (0)69 – 25 92 20  
E-Mail: [secretary@ueeiv.eu](mailto:secretary@ueeiv.eu)

April 2023, Dipl.-Ing. Daniel Wirth, Msc, Secretary

## Nationale Verbände - National Associations - Associations nationales

Bulgarien: WTVV, NGS RTE - Deutschland: VDEI - Grossbritannien: PWI -  
Irland: PWI - Italien: CIFI - Kroatien: HDZI - Österreich: ÖVG, VdEA - Polen: SITK - Rumänien: A.I.F.R. - Schweiz: GdI -  
Serbien: ZID, SARTE - Slowakei: SVSD -

# Tätigkeitsbericht UEEIV 2022

## Präsidium

Das Präsidium tagte im Jahre 2022 in 7 Sitzungen, welche ausser während der Hauptversammlung als Video-Konferenzen durchgeführt wurden.

Am 01.06.2022 wurde in Münster die Hauptversammlung durchgeführt, dies als kombinierter Anlass mit einer Vorort-Veranstaltung und Video-Teilnehmern.

## Messen 2022

2022 nahm die Union an zwei Messen als Aussteller teil, an der iaF in Münster und an der Innotrans in Berlin.

## Zertifizierung EURAIL-ING und Gleisbaumaschinen-Bediener

Es wurden 7 Zertifizierungen und 4 Rezertifizierungen der EURAIL-ING durchgeführt. Erfreulicherweise konnten die Zertifizierung der Gleisbaumaschinen-Bediener 61 Teilnehmer geprüft werden. Dies führte zu einem ausgeglichenen finanziellen Resultat.

## Strategie und Marketing UEEIV

Ein Arbeitskreis aus 5 Präsidiumsmitgliedern und unserer marketingerfahrenen Assistentin hat in 11 Sitzungen die Umsetzung der neuen Unions-Strategie in ein Marketingkonzept erarbeitet und die Umsetzung vorangetrieben. Unsere Arbeit haben wir in einer Besprechung mit unserem Beirat überprüfen lassen.

Unsere Berufung haben wir mit der Kurzformel „connect – share – certify“ (Fachpersonen miteinander verbinden - Wissen teilen – Eisenbahner/innen Zertifizieren) dokumentiert.

Als erster wichtiger Umstand wurde eine neue, zeitgemässe Internetauftritt ([www.ueeiv.eu](http://www.ueeiv.eu)) der Union aufgeschaltet und die Kommunikation mit den Mitgliedern intensiviert.

Zudem ist die Teilnahme an den beiden Messen durch das Marketing-Team organisiert worden.

Weiter wurden für das Jahr 2023 mindestens 4 Webinars unter dem Titel „Railway Talks“ geplant, von welchen bereits zwei mit grossem Erfolg durchgeführt wurden.

## Finanzen

Die Finanzen der UEEIV sind weiterhin gesund, aber aufgrund der intensiven Marketing-Aktivitäten (Teilnahme an zwei Messen) hat sich das Vermögen verkleinert.

## Kontakt:

Generalsekretariat  
Kaiserstraße 61  
60329 Frankfurt / Main

Tel.: +49 (0)69 - 25 93 29

Fax: +49 (0)69 – 25 92 20

E-Mail: [general\\_secretary@ueeiv.eu](mailto:general_secretary@ueeiv.eu)

April 2023, Dipl.-Ing. Daniel Wirth, Msc, Sekretär

## Nationale Verbände - National Associations - Associations nationales

Bulgarien: WTVV, NGS RTE - Deutschland: VDEI - Grossbritannien: PWI -  
Irland: PWI - Italien: CIFI - Kroatien: HDZI - Österreich: ÖVG, VdEA - Polen: SITK - Rumänien: A.I.F.R. - Schweiz: GdI -  
Serbien: ZID, SARTE - Slowakei: SVSD -